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Hallituksen kokous 34/2023

Aika: 22.11.2023, klo 14.15

Paikka: Konemiehentie 2, 02150, A106

Paikalla:

Hallitus
Inkeri Nora (puheenjohtaja)

Elias Pitkänen (sihteeri)

Allan Hemming

Anni Kekäläinen

Eetu Heiskanen

Inka Viita

Kerttu Peura

Maria “Martsu” Lappalainen

Maria “Markku” Toivainen

Markus Laine

Tuomas Toropainen

Muut läsnäolijat
Kalle Keinonen (saapui kohdassa 5)

Valentin Jutila

Matvei Telov (poistui kohdassa 11.1)

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 14.15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Anni ja Eetu.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Anni ilmoitti, että tänään on eväänä SCI Board Brunchin jämät – banaania, viinirypäleitä,

smoothieta, mehuja ja gluteenittomia keksejä.

Inkeri ilmoitti, että tänään vieraana onMatvei, Valentin ja Kalle.

Kalle liittyi kokoukseen ajassa 14.16.

6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:



Valentin:Kiirettä pitää, teki tilaa nyt kokoukselle. Pitänee opetella kiireeseen ensi vuotta
miettien.

Anni:Hyvää kuuluu, ei jaksaisi töitä mutta pakko käydä siellä. Neulominen on kivaa. Gradu

etenee. Eipämuuta, menee VK:n vuosijuhlille viikonloppuna.

Kerttu: Sukset ovat IE-varastolla. Kuuluu ihan hyvää. Tajusi eilen, että tänään on kolme

viikkoa oman joululoman alkuun. Tällä viikolla syö ilmaista ruokaa, kunOPN:n

virkistysbudjettia on vielä ja killankin puolesta on kaikenmaailman tapahtuma- ja

perehdytysruokia.⅔ kämppiksistä hakee Prodekon hallitukseen, eli tänään on vaalijännä.

Markus: [Hallitus teki aaltoja.] Board Brunchmeni hyvin, pitänee ensi vuonna tehdä

alkuvuodesta. Housut tosin hajosi valmisteluiden aikana. SDP [kurssi] on tiukka vääntö

vielä loppuperiodin, odottaa innolla lomaa.

Allan: Ensilumet oli viikonloppuna [KPK soitteli, Allan ei vastannut]. Meni hyvin, oli

hauskaa, tosin jokumeinasi laskea päin rinteessä. Autosta oli mennyt

lentokenttähakureissua vasten käsijarru lukkoon. Sikajuhlat tulossa, onneksi ei mene.

Matvei: Hyvinmenee, pikkuIE:t nyt valittu. Ei ollut ensilumilla, mutta erään hallituksen

jäsenen kuorsaus piti hereillä. Ei tajunnut, että loma on niin pian. Piristäämieltä.

Markku:Hyvää kuuluu, ensilumet oli kivat, oli kivamuunmuassa tonttusafari. Viisi kurssia

pitäisi paketoida, siinä vielä duunia. Unirytmi hieman sekaisin, eiköhän se siitä vielä -

pitäisi saada stabilisoitua. Neuloosi päällä.

Martsu: Piti olla kunnon avautumiskuulumiset, mutta nyt täällä onkin jotain vierailijoita.
Ollut tosi tosi väsynyt, nukkui eilen tunnin Olkkarilla. Jäi tänään kotiin nukkumaan. On nyt

fiilis ettei jaksa, mutta kahden päivän päästä varmaanmenee ohi. Pitäisi vielä tehdä asioita

tämän vuoden puolella. Lähtee 26.11. risteilemään Itämerelle, 25.12. Karibian

purjehdukselle. Nyt vähän sellainen hysteerinen naurufiilis päällä. KunhanOtacruisesta

selvitään, niin kaikki on hyvin. Ensi viikolla vuoden viimeiset kipparin vartit.

Inka:Hyvää kuuluu, lähteemyös risteilemään. Pääsi lukkarikisälliksi, wihii! Ei kauheasti

kouluhommia, mikä on todella kivaa.

Inkeri:Oli tyytyväinen siihen, että jäi TPJ-viikoksi vibailemaanOtaniemeen. Sunnuntaina

KPK yritti soittaa viisi kertaaminuuttiin, Inkeri ei vastannut. Tänään Boston Promenaden

syyskokous. Ei vastaa tänään(kään) KPK:lle. Ehkä TJ0:na sitten. Maanantaina lähtee

kertausharjoituksiin.

Eetu:On iloinen, että lähti ensilumille. Näytti kokoukselle hienon videon. Henkistä

krapulaa tosin vielä hieman ilmassa. Aloitti Erikin kanssa intensiivinen perehdytyssessio.

Perjantaina Sikajuhlat, pohtii vielä, meneekö paikalle. Hommia on tosi paljon.

Kalle: Epäili hetken, meneekö ensilumille, nyt ei kadu päätöstämennä ollenkaan. Palautui

mökillä, nyt edessä tiukkoja päätöksiä ysvitiimin suhteen. Ensi viikolla pitäisi laatia jo ekat

yritysyhteistyösopimukset ensi vuodelle.

Elias (13): Ensilumet oli, ensilumetmeni. Oli rankkaa. Maanantaina oli Fyysikkospeksin

englanninkielinen näytös, jossa oli käännöksestä vastuussa. Varahenkilöstölläkin meni

todella hyvin. Tiistaina nollauspäivä, kun oli vähän kipeä olo. Nyt taas iskussa.

Poissaolevat:

Tuomas: [Ei kuulumisia.]

7. Hyväksyttävät laskut



Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Markus Ihamuotila Killan uusi gongi 61,00 € Hyväksytty

Kerttu Peura
Opintokyselyn arvontapalkinnot, 2x20e
Wolt-lahjakortit 40,00 € Hyväksytty

Roosa Ripatti Eväitä phuksiryhmähengailuun 30,21 € Hyväksytty

Rebekka Sihvola Lightningtalks tarjoilut 176,96 € Hyväksytty

Markus Laine
Liput Athenen kiintiöön Sikajuhliin 2023,
20kpl á 17€ 340,00 € Hyväksytty

Markus Laine SCI Board Brunch tarjoilut 22.11.2023 157,22 € Hyväksytty

Markus Laine Eväät hallituksen kokoukseen 15.11.2023 8,79 € Hyväksytty

Markus Laine
Tarvikkeita vujujen jatkoille ja
jatkovalmisteluun 31,17 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Verneri Hakkarainen
Bilebändi Las Ondasin esiintyminen
Athenen vujujen jatkoilla 2023 750,00 € Hyväksytty

S-business Oy Namubuffan täydennys 252,65 € Hyväksytty

Aalto-yliopiston
Arkkitehtikilta ry Pallomeren vuokra 11.11.2023 165,00 € Hyväksytty

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
Ei uusia jäsenhakemuksia.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Ei uusia palautteita.

8.3. Touhutonnihakemukset
Hyväksyttiin Niklas Koskelan ja Tyko Tammisen hakemus Ulkomarathonin

infotilaisuuden tarjoiluihin, budjettina 50 €.

8.4. Sihteeri seuraavan viikon kokoukseen
Päätettiin, että Kerttu on seuraavan kokouksen sihteeri Inkerin ollessa

estyneenä ja Eliaksen toimiessa puheenjohtajana.



8.5. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

9. Viestintä

9.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Muutetaan beer pong -pöydän lainauskäytänteiden kirjaukset nettisivuille.

10. Yhteisö
10.1. Toimarikuulumiset

Merkittiin tiedoksi kuulumiset:

Oppositio: Flickrin siivous aloitettu!
Häirintäyhdyshenkilöt:Kuuluu hyvää. Miettinyt palautteenkeruuta syksyn

käytännöistä.

TEK-kiltayhdyshenkilö:Kuuluu hyvää, kiireistä. Lounaat yhdessä toimarien

kanssa voisi olla hyvä lisä ensi vuodelle.

Kukka:Menee hyvää, yksi Kukka vielä tekemättä.

Sometiimi: Pohdittu virkistysbudjetin kohtaloa.
International Advisors:Odottaa ensilumia ja wappuviikkoa, heh! Laittoivat

tarroja kuulumisina.

Historijoitsijat:Historia_päivät suunniteltu!
Puutarhuri: Eläköitynyt kesän lopussa.
OTMK:Vielä yhdet nahkapäivät tulossa, uusia näyttöjä saatu.
Kepittäjä: Ei kummempaa, palaa asiaan jos tulee jotain terveisiä.

Alumnisuhdevastaava:Athene alumnin pikkujoulut tulossa!

Lukkarit:Hyvää kuuluu, lukkarointi on ollut todella jees ja hyvin organisoitua
tänä vuonna! Epävirallisemmatkin kuulumiset olisi kivoja, toisi hallitusta

lähemmäs kiltalaisia. Infoähkyä oli kivaa lukkaroida.

KTMK:Vastauksia tuli lähinnä emojeilla, hyvää kuuluu. Lighting talks oli

tiistaina, mahdollinen Dominante-yhteislähtö tulossa. Olkkariklubi ehkä

tapahtumassa.

Yrityssuhdetoimikunta:Kuuluu hyvää.
PikkuIE:HöpöHöpöt oli aikamoiset. Hyvää kuuluu, haikeaa kun vuosi loppuu.

Kirjastonhoitaja:Kuuluu hyvää, ideoi ensi vuodelle terveisiä seuraajalleen.
Mahdollisesti tilaa lisää kirjoja ensi vuodelle.

Opetuslapset:Kuuluu ihan hyvää, vähänmietitty tohtori-infon siirtämistä

tammikuulle, mikä on varmasti hyvä juttu.

NamuMamit:Kuuluu oikein hyvää, syksymeni nopeasti.

Vujutirret:Kuuluu ihan ok, ollut kivaa avata hiihtokausi. Vujut menivät hyvin!

VujuTMK:Vujut meni hyvin, odottaa virkistystä.

Marathoonarit:Marathonmeni hyvin.

Ulkomarathoonarit: Isoja juttuja tulossa!



RTMK:Hyvinmenee, vuosi paketissa. Vallanvaihtoa odotellessa.

ESTIEM responsibles: Tour of the Nordics ohi, meni hyvin. Miettineet tulevan

vuoden ESTIEM-juttuja.

PeliTMK: Smash Bros -turnauksessamenestystä.

Ulkosuhdetoimikunta:Kiireinen syksy, joulukortit tulossa.
H&X:Ballannu hemona ja ballataan lisää vielä.

Phabuneuvosto:Hyvinmenee, phabupullakahvit vielä tulossa.

ISOvastaava:Kuuluu hyvää, motivaatio ollut kasvussa.

ISOt:Kuuluu hyvää.

10.2. OST:n laina Sikajuhliin
Merkittiin tiedoksi, että kyseessä pieni teltta, eikä OST vaikka otsikossa niin

lukee. Teltta haetaan huomenna 23.11. klo 16, mukaan annetaan ledivalot ja

levypainot.

10.3. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu AH23:n ja PROH23:n välisestä haasteesta:

Käytiin läpi haasteen historia alkaen vuodesta 2016.

Päätettiin haasteen liittyvän kurkkuihin ja sovittiin, että pisteytyksestä sovitaan

myöhemmin hallituksen kesken.

11. Tapahtumat

11.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi, että tulossa edelleen pikkujoulut ja AA-vujut. Tapahtumia

on suunniteltu ja ne toteutuvat ajallaan. Inkeri voisi olla joulupukki,

järjestettäneen Secret Santa.

Matvei poistui kokouksesta ajassa 15.26.

12. Phuksi- ja ISOasiat

12.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi, että kipparin vartit pyörivät edelleen. Viestinnän

tavoittavuudessa on ollut joitain katkoksia, muttamenee yleisesti hyvin.

13. MKV-asiat

13.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Asiat pyörivät.

ISOapprot suunnitteilla, järjestäjäkatoa on jonkin verran.

ISOryhmähengailuja on ollut vaikeaa saada järjestettyä.



14. Yrityssuhteet

14.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi, että Tuomas on lomalla.

15. Opintoasiat

15.1. Loppuvuoden opintotapahtumat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Vaihto-opintoinfo on tiistaina 12.12.

Tohtori-info siirtyy tammikuulle, uusi opintovastaava saa tämän vuoden

puolella suunnitellut tarkennukset itselleen.

15.2. Muut esille tulevat asiat
Markus valmistui tekniikan kandidaatiksi 16.11.! [Hallitus teki aaltoja.]

Halloped-haku on auki!

16. Muu toiminta

16.1. Sakkojen päivitys
Merkittiin Tuomakselle kaksi (2) sakkoa omien kuulumisten ja

toimarikuulumisten puuttumisesta.

16.2. Pöytäkirjojen tarkastukset
Muutama pöytäkirja kesken, Elias hoitaa ne viikonloppuna.

17. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin HalPerSe-suunnittelun järjestämisestä ja hallitustestamentin päivityksestä.

Merkittiin tiedoksi, että loppuvuoden kokoukset ovat pe 8.12. ja ma 11.12.

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 29.11. kello 14.15. Eväsvuorossa Eetu.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 15.52.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Anni Kekäläinen Eetu Heiskanen

Puheenjohtaja ja sihteeri:



________________________________________ ________________________________________

Inkeri Nora Elias Pitkänen


